
Agenda årsmøte 2024 

Årsmøte i Haugefjedl velforening 06. mai kl 18.00 

 

Årsmøtet arrangeres mandag 06. mai kl. 1800 i Jær vegen 12, Sandnes,  

i Mattilsynets lokaler i 5. etg.  

 

Saksliste: 

Det har ikke kommet inn noen saker fra medlemmene - dette er sakslisten. 

 

1. Valg av to personer til å underskrive protokollen 

2. Regnskap  

3. Valg av revisor 

4. Aktivitet/Årsrapport se vedlegg. 

5. Ny telenoravtale 

Info: Vi har oppgradert Telenoravtalen og inngått en mer fleksibel kollektiv avtale som heter Frihet M. 

Denne har et standard oppsett som er likt dagens, men tilbyr flere valgmuligheter for den enkelte 

hytte eier. 

6. Status Driftsavtale (Hønedalen felles Velforening) 

Prosess for etablering av «Driftsavtale» mellom Hønedalen Felles Velforening og Tor Sigve Vik/Torfinn 

Nesset er satt på pause etter at betingelser satt av utbygger ble nedstemt i HFV styret. Planen er å 

gjenoppta diskusjonen med utbygger etter vintersesong. 

 

Styret vil informere om status ny driftsavtale. 

7. Medlemmer til styret. 

Kari Solheim Larsen trer ut av Haugefjell velforening. Resterende medlemmer har sagt seg villig til å 

fortsette et år til. For å bedre kontinuitet ved for neste periode, ønsker Styre et nytt varamedlem. 

Regnskapsrollen i Styret ønsker også utskiftning så personer som kan påta seg denne, vil kunne få 

innsikt og opplæring gjennom neste år ved å melde interesse før/på årsmøte. 

 

 

 

 

  



Årsmøte Haugefjedl Velforening 2023/24 – Styrets årsrapport 

 

Vedtektene sier: 

Foreningens formål er å: 

2.1. Være Hytteeiernes organ for å ivareta ansvar for felles forvaltning, drift og vedlikehold i 

Haugefjedl Hyttefelt og samarbeidsforholdet til grunneier slik dette er nedfelt i vedlagte avtale 

mellom partene, og senere avtaler. 

2.2. Være et samarbeidsorgan for Hytteeierne seg imellom vedrørende andre forhold av 

felles interesse.  

Styret i Haugefjedl velforening 2023/24 

/s/ Eric Ulland (styreleder ) 

/s/ Ole Fjetland (Styremedlem) 

/s/ Ingeir Fossan (økonomi- og regnskapsansvarlig) 

/s/ Kari Solheim Larsen (Styremedlem) 

/s/ Line Jørmeland (Styremedlem, sekretær) 

 

Arbeid i styret i Hønedalen felles velforening (HFV) 

● Avtroppende Styreleder er Jens Strand (Brendeheia VF), erstattes av Tim Dodsen. 

Ny styreleder skal velges. 

 

Styremedlemmer er Per Asle Ousdal (Hønedalen VF, Øvre Raunelie), Thomas B. (Rauneli VF), Kjell 

Osland(Fiskelie VF), Eric Ulland (Haugefjedl VF) 

● I perioden har saker om forhold felles for alle velforeningen i hovedsak blitt 

diskutert i Styremøter i Hønedalen Felles Velforening (HFV), slik intensjonen i 

vedtektene er. 

• HFV har besluttet å avvikle drift av bom, og avsluttet Telenor avtalen. 

• Alternativ overvåkning skal utredes. 

• Løypekjøring/Rein problematikk – koordinere tilbakemelding via Sirdalsløyper 

● Det har så langt ikke lykkes å bli enige med utbygger og grunneier om en driftsavtale.  

I siste omgang ønsket utbygger å legge til asfaltering inn til Slottet som et ultimatum sammen med at 

Slottet skulle ansees som en bruker/hytte i driftsavtalen. HVF valgte å gi avslag på ultimatum. I tillegg 

er operasjonalisering av en driftsavtale ikke avklart. 

● Det er ikke ennå etablert en egen medlemskontingent eller egen bankkonto for HFV. 

 



Arbeid i styret Haugefjedl velforening (HV) 

● Styret har hatt 3 møter. 

● I tillegg deltar styreleder på møter i HFV, som følger opp vegvedlikehold og forhandler om ny 

driftsavtale på vegne av alle velforeningene.  

 

 


